
Referat bestyrelsesmøde i Struer Golfklub – mandag d. 17.03.2025 kl. 17.00 

_____________________________________________________________________________________ 

Hans Østergaard (HØ), Tom Broeng (TB), Jørgen Vestergaard (JV), Lars Gadegaard (LG), 

Stig Helm-Petersen (SH), Helle Thulstrup (HT), Michael Pedersen (MP). Henrik Agerlund 

Jensen (HA), Carsten Pilevin Carbel (CC), 

Afbud: Rie Pripsø (RP) 

1) Godkendelse og underskrivelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 25.02.2025. 

(Vedhæftet). 

 

 

2) Bordet rundt med udvalgene 

a) Baneudvalg (Lars Gadegaard/Stig Helm-Petersen) 

Banen åbner i morgen d. 18.3.25, der er lidt svamp på banen men intet af 

betydning.  

Robotterne er kommet hjem, og kommer snart ud.  

Par 3 banen har fået nyt look og nye flag med Sparekassen Danmarks logo. Grene 

ved O8 bliver fjernet og skubbet om bagved. Dette bliver gjort når det bliver lidt 

mere tørt, og herefter kan der såes græs. Arbejdslørdag er d. 29. marts, NN står for 

dagen i samarbejde med SH. Nye skilte med korrekte længder er blevet bestilt til 

teestederne. Roughen bliver ikke så langt som sidste år, men det bliver det samme 

mellem 47 og 52. Der er stadig vådt på T9, der kommer stenmel på.  

 

b) Caféudvalg/ansættelsesudvalg (Hans Østergaard) Der bliver malet, væggen ud 

mod banen bliver som det er. Ved enden ud mod gangen er der forsøgt at få 

tavlerne og pindende af, det er ikke en mulighed.  

 

c) Sponsorudvalg (Jørgen Vestergaard) Stille drift, der forhandles med nye sponsorer, 

der fokuseres på Company Days og Kunde arrangementer. 

 

d) Turneringudvalg (Henrik Agerlund Jensen) Turneringsbetingelserne er på 

hjemmesiden. Der er Åbningsmatch d. 6. april, prisen bliver 175 kr. i turneringsfee.  

e) Handicapudvalg (Henrik Agerlund Jensen) intet nyt.  

 

f) Klubhusudvalg (Hans Østergaard) Opslagstavlerne kommer ned, tavlen ud til 

gården bliver bevaret, til torsdagsklubben og begynderudvalg. Herreklubber og 

dameklubber får tavle i omklædningsrummene.  

 

g) Juniorudvalg (Michael Pedersen) Golfsommerlejr bliver droppet de næste 2 år pga. 

manglende tilslutning. Der er junior opstart i næste uge. Vi kunne godt bruge Flere 

juniorer, juniorudvalget foreslår at helt nye børn under 18 kan komme med i april og 

maj måned UB. Juniorer kan invitere venner, så vi kan få medlemmer via relationer, 



dette var en succes i Viborg. Det bliver vedtaget af bestyrelsen. Kommunen 

kommer og filmer en dag til juniortræning, en film om kommunens foreningstilbud.  

 

h) Begynderudvalg (Michael Pedersen) Ca. 30 begyndere vi gerne have flere. Vi 

håber tilbuddet med vores gratis par 3 bane giver lidt flere, og at kvinder og golf 

bliver med mange nye kvinder. 

 

i) Eliteudvalg (Tom Broeng) Der er bestilt tøj hjem til eliten.  

 

3) Eventuelt – Der er sendt en mail omkring indsamling af golfsæt til soldater fra Ukraine, vi 

har ikke ressourcerne til det lige nu. 

 

 

Næste møde tirsdag d. 22. april. kl. 17.00 

 
 

  


